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Místo jednání: Praha Datum: 5. 9. 2023  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 22 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Janoš, Klíma, Oliva, Resch 

sekretariát – Valentová, Košatková, Plischková, Fajbišová  

Příští jednání:   10. října 2023 od 12.30 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy: Principy využití investičních dotací pro SpS; novela Statutu CVK a OVK 

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

Zadané úkoly byly splněny vyjma těchto: 

- Dohoda o využití marketingových a mediálních práv v oblasti závodů 

v ledolezení;  termín podzim 2023, odpovídá P. Resch, J. Oliva. 

- Návrh komise sportovců; termín do 10. 11. 2023, odpovídá 

B. Valentová. 

- Olympijský park Most; termín příští jednání VV, odpovídá 

D. Fajbišová. 

- - 

2.  Mezinárodní aktivity a další jednání 

Mezinárodní projekt Erasmus EUMA je oficiálně uzavřen včetně 

vyúčtování. Projekt Erasmus CORS pokračuje podle plánu.  

J. Bloudek se podílí na přípravě novely stanov IFSC a na přípravě novely 

stanov ČOV. V následujících dvou měsících se zúčastní jednání vedení 

EUMA, plenárního zasedání BMU, ISMF a UIAA. 

- - 

3.  Setkání s komisemi a spolupracovníky ČHS 

VV projednal předběžný návrh programu setkání s komisemi a dalšími 

spolupracovníky ČHS, které se uskuteční 3-4. 11. 2023 ve Žďárských 

vrších. Za přípravu akce včetně informování komisí a dalších osob 

odpovídá sekretariát. 

sekretariát do 3.11.2023 
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4.  Cestovní pojištění UNIQA 

VV vzal a vědomí informace o vývoji cestovního pojištění UNIQA  

a uložil připravit na příští jednání VV podrobnější analýzu situace 

a návrh řešení pro další období.  Za úkol včetně jednání s pojišťovnou 

odpovídá R. Plischková a J. Bloudek.  

Plischková, 

Bloudek 

příští jednání 

VV 

5.  Registrace nového oddílu 

VV schválil zaregistrování nového oddílu HO Ještěrky. Za 

administrativní záležitosti odpovídá sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

6.  Dar pro Mezinárodní horolezecký filmový festival 

VV dodatečně potvrdil poskytnutí plánovaného daru ve výši 30 tis. Kč 

na podporu MHFF. 

- - 

7.  VV schválil dodatek ke smlouvě o spolupráci mezi ČHS a ČSL 

Za finální úpravu dokumentu a podepsání odpovídá J. Oliva 

a B. Valentová, termín do 15. 9. 2023. 

Oliva, 

Valentová 

do 15.9.2023 

8.  Spolupráce se zástupci OEAV 

VV schválil pokračování spolupráce s českými zástupci ÖAV při prodeji 

členství v ČHS. Za dojednání podmínek a přípravu smluv odpovídá 

sekretariát.   

sekretariát do 15.9.2023 

9.  Projekt sportovního centra Slaný 

VV vzal na vědomí informaci o záměru města Slaný vybudovat na 

pozemcích města sportovní centrum, jehož součástí by měla být i 

lezecká stěna.  

- - 

10.  Reporting hospodaření ČHS 

Plnění příjmové stránky rozpočtu je celkově nad naplánovanou úrovní, 

čerpání rozpočtu odpovídá očekáváním.  

- - 

11.  Příprava rozpočtu na rok 2024 

VV uložil M. Klímovi a R. Plischkové připravit na příští jednání VV 

základní rozpočtové rámce, a to s ohledem na očekávané omezení 

rozpočtu NSA. 

Klíma, 

Plischková 

příští jednání 

VV 

12.  Investiční dotace pro SpS 

VV projednal a schválil návrh principů, na základě nichž ČHS může 

poskytovat část investiční dotace NSA oddílům, které mají status 

sportovních středisek mládeže (za předpokladu, že NSA dotaci vypíše 

a ČHS ji získá). D. Fajbišová bude o schválených pravidlech informovat 

J. Cinkovou. 

Fajbišová neprodleně 
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13.  Výběrové řízení - manažer pro tuzemské závody 

VV pověřil B. Valentovou, aby do 20. 9. zveřejnila výběrové řízení na 

pozici manažera pro tuzemské závody.  

Valentová do 20.9.2023 

14.  Sportovní lezení - různé info 

Na základě výběrového řízení byla na uvolněné místo administrativní a 

organizační podpory sportovního lezení přijata Kateřina Michajlovová. 

Pokračuje příprava zapojení sportovního lezení do programu ODM, 

která se uskuteční v Ostravě v roce 2025; probíhá i příprava zapojení 

do programu Olympijského parku u Mostu. 

VV vzal na vědomí informace o průběhu tuzemských a mezinárodních 

závodů a o činnosti týmů talentované mládeže. 

 

 

 

 

Janoš, 

Fajbišová 

 

 

 

 

průběžně 

15.  Uspořádání závodu Světového poháru IFSC v boulderu v roce 2024 

VV diskutoval možnosti uspořádání mezinárodního závodu ve 

sportovním lezení v roce 2024 a rozhodl, že preferuje uspořádání SP 

v bouldru v průběhu června 2024. Za jednání s IFSC odpovídá 

J. Bloudek. Druhá diskutovaná varianta – ME v bouldru a v lezení na 

obtížnost na podzim 2024 byla zamítnuta z důvodu vyšší rizikovosti 

a také kvůli snaze ČHS etablovat se jako pořadatel závodu SP.  

Bloudek průběžně 

16.  Reakce na návrh T. Bintera 

VV projednal a v souladu se stanoviskem trenérů reprezentace zamítl 

návrh T. Bintera zavést pro účast na mezinárodních závodech pravidla, 

ukládající ČHS povinnost umožnit oficiální účast osobních trenérů 

v rámci registrovaných členů výpravy. Stanovisko VV sdělí právnímu 

zástupci T. Bintera J. Bloudek. 

Bloudek neprodleně 

17.  Projekt oddíly - upřesnění cílů 

VV projednal a schválil upřesnění a rozpracování cílů v oblasti 

zaměřené na podporu oddílů, za realizaci odpovídá L. Kalašová.   

Kalašová dle termínů 

18.  Oddíly – různé informace 

Probíhají přípravy na finálové kolo soutěže Mladí horalové.  

Pokračuje setkávání s oddíly. 

- - 

19.  Koordinátor pro soutěž Mladí horalové 

Na základě výběrového řízení byl na pozici koordinátora soutěže Mladí 

horalové vybrán Martin Mach.  

- - 

20.  Statut CVK a OVK 

VV schválil novelu statutu CVK a OVK, která upřesňuje podmínky 

jednání CVK a OVK včetně možnosti jednání mimo zasedání, 

a obsahuje dílčí formální změny. Za zveřejnění aktuální verze statutu 

odpovídá sekretariát.   

sekretariát neprodleně 
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21.  Vzdělávání – různé informace  

VV vzal na vědomí informace o trenérských a instruktorských kurzech 

a doškolení. Kurz RCI úspěšně ukončilo 13 osob. Je otevřeno 

přihlašování do trenérských kurzů C1 a B a do instruktorských kurzů 

SCI. Během prázdnin se uskutečnily dvě metodické akce zaměřené na 

vícedélkové lezení.  

- - 

22.  Skály a ochrana přírody – různé informace 

Povolení lezení v lomu Lažánky na území CHKO Moravský kras nabylo 

v srpnu právní moci, platnost do června 2024. 

ČHS se odvolal proti rozhodnutí Správy CHKO Broumovsko, které 

povoluje lezení na území PR Kočičí skály (Dolní Ostaš), avšak za značně 

omezujících podmínek.  

Žádost o povolení lezení v lomu na pozemku Kouřimi byla zamítnuta, 

již instalované jištění je odstraněno. 

Záměr zavézt lom Doubí – Prosečnice byl díky tlaku různých zájmových 

skupin včetně ČHS zrušen. Následovat budou jednání s vlastníkem 

pozemku o povolení provozování lezecké činnosti.   

- - 

23.  Prezentace ČHS na MHFF 

ČHS uspořádal v rámci programu MHFF tradiční boulderové závody. 

Závod dospělých byl poprvé uspořádán jako open závod o putovní 

cenu Horolezeckého festivalu a byl velmi dobře přijat. Součástí 

prezentace ČHS byla také metodika, uzlování a stánek ČHS 

s informacemi.  

- - 

24.  Výstupy roku 2022 

V rámci programu MHFF se uskutečnilo slavnostní vyhlášení výsledků 

ankety ČHS Výstupy roku 2022, do které byla poprvé zahrnuta 

i ocenění v oblasti závodního sportu. Akce byla hodnocena jako 

úspěšná. 

  

25.  Marketing 

Do oblasti marketingu byla přijata Radana Plevková, která bude mít na 

starost zejména administrativní a organizační podporu fundraisingové 

komise.  

- - 

 


